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 Mestni svet 

    

 Slovenski trg 1,  4000 Kranj  

 T: 04 2373 119   F: 04 2373 106 

 E: mok@kranj.si   S: www.kranj.si 

  

Številka:    900-3/2024-16-401102 

Datum:      10. 4. 2024 

 

 

 

Z A P I S N I K 

 

 

12. seje Mestnega sveta Mestne občine Kranj, ki je potekala v sredo, dne 10. 4. 2024 ob 16.00 v sejni sobi 16 

stavbe Mestne občine Kranj.  

 

Sejo je vodil župan Matjaž Rakovec. 

 

Navzoče mestne svetnice in svetniki Mestnega sveta Mestne občine Kranj: Ivo Bajec, Ivica Bobolinski, Jure 

Bohinec, Nada Bogataj Kržan, Ana Černe, Janez Černe, Irena Dolenc, mag. Maj Fritz, Sandra Gazinkovski, Gordana 

Grobelnik, Sebastjan Gubič, Bojan Homan, Rok Igličar, Nataša Jenkole, Saša Kristan, Nataša Majcen, Sonja Mašić,  

Doroteja Osterman, Ana Pavlovski, Gašper Peterc, dr. Neven Polajnar, Vlasta Sagadin, Nada Sredojević, Zoran 

Stevanović, Nina Šmid, Jure Šprajc, dr. Andreja Valič Zver, Boris Vehovec, mag. Igor Velov, Mitar Vujinović in 

Manja Zorko. 

 

Opravičeno odsotni: mag. Branko Grims in Tomaž Ogris.   

 

Na seji so bili navzoči še:  Slavko Erzar – predsednik Nadzornega odbora Mestne občine Kranj, Mirko Tavčar – 

vodja Sektorja za finance in splošne zadeve, Klemen Kastelic – namestnik vodje Oddelka za pravne in kadrovske 

zadeve, Tanja Hrovat – vodja Urada za družbene dejavnosti, Nika Rovšek – vodja Urada za okolje in prostor, 

Marko Čehovin – vodja Urada za gospodarstvo in gospodarske javne službe, Simona Bergant – Komunala Kranj, 

Brane Šimenc – vodja Urada za projekte, Rok Harter – namestnik vodje Urada za razvoj in pametno skupnost,  

Katja Štruc – vodja Kabineta župana, Vid Krčmar – vodja Oddelka za splošne zadeve in civilno zaščito ter reševanje, 

Neva Vehovec Iličić in Milena Bohinc – strokovna sodelavka v Oddelku za mestni svet in krajevne skupnosti.  

 

Na seji je bil prisoten novinar Simon Šubic – Gorenjski glas.  

 

Predsedujoči župan Matjaž Rakovec ugotovil, da je na seji navzočih 25 svetnic in svetnikov ter, da je s tem mestni 

svet sklepčen.  

 

Prisotne je obvestil, da se bodo v skladu s sprejetim sklepom, seje mestnega sveta od sedaj naprej zvočno-

slikovno posnete. Opozarjam vas na vašo odgovornost, da v svojih predstavitvah, razpravah in pojasnilih ne 

navajate varovanih osebnih podatkov.  

Dne 9. 4. 2024 so mestnim svetnicam in svetnikom po elektronski pošti poslali vabilo k brezplačni pridobitvi 

kartice Mestne občine Kranj CEKR, in sicer se lahko oglasite danes med 15. in 17. uro v pisarni 107a v pritličju, ali 

kateri koli dan v času uradnih ur.  

 

Na mizo na sami seji je bilo posredovano gradivo: poročilo o izvršitvi sklepov 11. seje MS, seznam sklepov komisij 

za to sejo z vsemi pripombami, dopolnitev predloga Pravilnika o spremembah in dopolnitvah Pravilnika o 

mailto:mok@kranj.si
http://www.kranj.si/


2 

 

sredstvih za delo svetniških skupin in samostojnih svetnikov MS MOK ter dopolnitev predloga Poslovnih 

rezultatov javnih zavodov MOK. Sosvet za krajevne skupnosti je gradivo obravnaval na svoji 11. seji dne 8. 4. 2024 

in ni imel pripomb nanj. Predsedujoči je z dnevnega reda umaknil 8. točko: Odlok o spremembah Odloka o 

določitvi števila članov svetov krajevnih skupnosti in volilnih enot za  volitve članov svetov krajevnih skupnosti v 

Mestni občini Kranj zaradi pripomb Sosveta za krajevne skupnosti. Ostale točke se preštevilčijo. 

 

Z dodatnim gradivom dne 3. 4. 2024 sta bili posredovani točki: Premoženjska zadeva E Prerazporeditev 

proračunskih sredstev april 2024 in Potrditev elaborata o oblikovanju cene izvajanja storitev obvezne občinske 

gospodarske javne službe zbiranja odpadnih nagrobnih sveč na območju Mestne občine Kranj, občin Jezersko, 

Preddvor in Šenčur. Predsedujoči, župan Matjaž Rakovec je predlagal uvrstitev na dnevni red in dal na glasovanje 

naslednja  

 

SKLEPA:  

 

1. Na dnevni red se kot 3.F. Premoženjska zadeva uvrsti: Prerazporeditev proračunskih sredstev april 2024.  

2. Na dnevni red se kot nova 7. točka uvrsti: Potrditev elaborata o oblikovanju cene izvajanja storitev obvezne 

občinske gospodarske javne službe zbiranja odpadnih nagrobnih sveč na območju Mestne občine Kranj, občin 

Jezersko, Preddvor in Šenčur. 

 

Sprejeto z večino glasov (28 PRISOTNIH: 27 ZA, 0 PROTI, 1 NI GLASOVAL). 

 

Mestni svet je obvestil, da bo v skladu s tretjo točko 129. člena Poslovnika v kolikor ne bo vsebinskih pripomb, 

predlagal sprejem 6. točke: Odlok o spremembi Odloka o odvajanju in čiščenju komunalne in padavinske 

odpadne vode na območju Mestne občine Kranj j – osnutek, po skrajšanem postopku. 

 

Razprave na dnevni red ni bilo, zato je dal predsedujoči v potrditev naslednji  

DNEVNI RED: 

 

1. Potrditev zapisnika 11. seje in 1. dopisne seje Mestnega sveta Mestne občine Kranj ter poročila o izvršitvi 

sklepov 

2. Kadrovske zadeve  

3. Premoženjske zadeve  

4. Zaključni račun proračuna Mestne občine Kranj za leto 2023 

5. Odlok o sofinanciranju obnove nepremične kulturne dediščine v Mestni občini Kranj  - prva obravnava 

6. Odlok o spremembi Odloka o odvajanju in čiščenju komunalne in padavinske odpadne vode na območju 

Mestne občine Kranj – osnutek – predlog za skrajšani postopek 

7. Potrditev elaborata o oblikovanju cene izvajanja storitev obvezne občinske gospodarske javne službe 

zbiranja odpadnih nagrobnih sveč na območju Mestne občine Kranj, občin Jezersko, Preddvor in Šenčur 

8. Pravilnik o spremembah in dopolnitvah Pravilnika o sredstvih za delo svetniških skupin in samostojnih 

svetnikov Mestnega sveta Mestne občine Kranj – predlog 

9. Poslovni rezultati javnih zavodov v Mestni občini Kranj in redna delovna uspešnost ravnateljev oz. 

direktorjev javnih zavodov v letu 2023 

10. Poročilo o delu Lokalne akcijske skupine za preprečevanje zlorabe drog v Mestni občini Kranj za leto 2023 

11. Poročilo o izvajanju akcijskega načrta »Občina po meri invalidov« v Mestni občini Kranj v letu 2023 

12.  Vprašanja, predlogi in pobude članov mestnega sveta 

 

Sprejeto soglasno (28 PRISOTNIH: 28 ZA). 
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1. POTRDITEV ZAPISNIKA 11. SEJE in 1. DOPISNE SEJE MESTNEGA SVETA MESTNE OBČINE KRANJ TER 

POROČILA O IZVRŠITVI SKLEPOV  

 

Poročilo o izvršitvi sklepov sej je podal Mirko Tavčar, vodja Sektorja za finance in splošne zadeve.  

 

Razprave ni bilo, zato je dal predsedujoči, župan Matjaž Rakovec, v potrditev naslednja 

 

SKLEPA: 

 

1. Potrdi se zapisnik 11. seje Mestnega sveta Mestne občine Kranj z dne 14. 2. 2024 ter poročilo o izvršitvi sklepov. 

2. Potrdi se zapisnik 1. dopisne seje Mestnega sveta Mestne občine Kranj, 27. – 28. 3. 2024 ter poročilo o izvršitvi 

sklepov.  

 

Sprejeto soglasno (29 PRISOTNIH: 29 ZA). 

 

 

2. KADROVSKE ZADEVE 

 

A. Imenovanje direktorja javnega zavoda Gasilsko reševalna služba Kranj 

 

Uvodno poročilo je podal Vid Krčmar – vodja Oddelka za splošne in tehnične zadeve. 

 

Stališče komisije:  

 
Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja:  
Komisija se je seznanila s predlogom za imenovanje direktorja javnega zavoda Gasilsko reševalna služba Kranj. 

 

Razprave ni bilo, zato je dal predsedujoči, župan Matjaž Rakovec v potrditev naslednji  

 

SKLEP:  

 

Tomaž Vilfan se imenuje za direktorja javnega zavoda Gasilsko reševalna služba Kranj za mandatno dobo štirih 

let.  
 

Sprejeto soglasno (28 PRISOTNIH: 28 ZA). 

 
 
 
3. PREMOŽENJSKE ZADEVE  
 
A. Izbris zaznambe javnega dobra na nepremičnini katastrska občina 2131 STRAŽIŠČE parcela 1258/9 (ID 

7369854)  

Uvodno poročilo je podal Klemen Kastelic, namestnik vodje Oddelka za pravne in kadrovske zadeve.  

 

Stališča komisij:  

Komisija za finance in premoženjska vprašanja:  
Komisija za finance in premoženjska vprašanja se je seznanila s predlaganimi sklepi pod točkami 3. A, 3. B in 3. C 
in se z njimi tudi strinjajo. 
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Statutarno pravna komisija:  
Statutarno pravna komisija s pravnega vidika nima pripomb k predlaganemu besedilu.   

 
Komisija za okolje, prostor in komunalno infrastrukturo: 

Komisija se je seznanila s Premoženjskimi zadevami 

 

Po krajši razpravi, v kateri je sodelovala svetnica Saša Kristan, je dal predsedujoči na glasovanje naslednji  

 

SKLEP:  

 

Sprejme se Sklep o prenehanju obstoja javnega dobra na nepremičnini katastrska občina 2131 STRAŽIŠČE parcela 

1258/9 (ID 7369854). 
 

Sprejeto soglasno (30 PRISOTNIH: 30 ZA). 

 

 
B. Izbris zaznambe javnega dobra na nepremičnini katastrska občina 2128 ZGORNJA BESNICA parcela 923/18 

(ID 7337967) 

Uvodno poročilo je podal Klemen Kastelic, namestnik vodje Oddelka za pravne in kadrovske zadeve.  

 

Stališča komisij:  

 

Komisija za finance in premoženjska vprašanja:  
Komisija za finance in premoženjska vprašanja se je seznanila s predlaganimi sklepi pod točkami 3. A, 3. B in 3. C 
in se z njimi tudi strinjajo. 

Statutarno pravna komisija:  
Statutarno pravna komisija s pravnega vidika nima pripomb k predlaganemu besedilu.   

 
Komisija za okolje, prostor in komunalno infrastrukturo: 

Komisija se je seznanila s Premoženjskimi zadevami 

 

Razprave ni bilo, zato je dal predsedujoči v potrditev naslednji  

 

SKLEP:  

 

Sprejme se Sklep o prenehanju obstoja javnega dobra na nepremičnini katastrska občina 2128 ZGORNJA BESNICA 

parcela 923/18 (ID 7337967). 
 

Sprejeto soglasno (30 PRISOTNIH: 30 ZA). 

 

 
C. Izbris zaznambe javnega dobra na nepremičnini katastrska občina 2100 KRANJ parcela 1013/1 (ID 

3618934) in katastrska občina 2100 KRANJ parcela 1013/2 (ID 1938481) 

Uvodno poročilo je podal Klemen Kastelic, namestnik vodje Oddelka za pravne in kadrovske zadeve.  

 

Stališča komisij:  

 
Komisija za finance in premoženjska vprašanja:  
Komisija za finance in premoženjska vprašanja se je seznanila s predlaganimi sklepi pod točkami 3. A, 3. B in 3. C 
in se z njimi tudi strinjajo. 
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Statutarno pravna komisija:  
Statutarno pravna komisija s pravnega vidika nima pripomb k predlaganemu besedilu.   
 
Komisija za okolje, prostor in komunalno infrastrukturo: 

Komisija se je seznanila s Premoženjskimi zadevami 

 
Razprave ni bilo, zato je dal predsedujoči v potrditev naslednji  

 

SKLEP:  

 

Sprejme se Sklep o prenehanju obstoja javnega dobra na nepremičnini katastrska občina 2100 KRANJ parcela 

1013/1 (ID 3618934) in katastrska občina 2100 KRANJ parcela 1013/2 (ID 19384819). 
 

Sprejeto soglasno (28 PRISOTNIH: 28 ZA). 

 

D. Načrt razpolaganja z nepremičnim premoženjem Mestne občine Kranj za leto 2024 – dopolnitev 

 
Uvodno poročilo je podal Klemen Kastelic, namestnik vodje Oddelka za pravne in kadrovske zadeve.  

 

Stališča komisij:  

Komisija za finance in premoženjska vprašanja:  
Komisija za finance in premoženjska vprašanja se je seznanila s sklepom pri točki Načrt razpolaganja z 
nepremičnim premoženjem MO Kranj za leto 2024 – dopolnitev in se z njim tudi strinja. 
 

Komisija za okolje, prostor in komunalno infrastrukturo: 

Komisija se je seznanila s Premoženjskimi zadevami 

 

Razprave ni bilo, zato je dal predsedujoči v potrditev naslednji  

 

SKLEP:  

 

Sprejme se dopolnitev Načrta razpolaganja z nepremičnim premoženjem Mestne občine Kranj za leto 2024.  
 

Sprejeto soglasno (30 PRISOTNIH: 30 ZA). 

 
 
E. Načrt pridobivanja nepremičnega premoženja MO Kranj za leto 2024 – dopolnitev 

 
Uvodno poročilo je podal Klemen Kastelic, namestnik vodje Oddelka za pravne in kadrovske zadeve.  

 

Stališča komisij:  

 
Komisija za finance in premoženjska vprašanja:  
Komisija za finance in premoženjska vprašanja se je seznanila s predlaganimi prerazporeditvami sredstev in se z 
njimi tudi strinja. 

Komisija za okolje, prostor in komunalno infrastrukturo: 

Komisija se je seznanila s Premoženjskimi zadevami 

 
Razprave ni bilo, zato je dal predsedujoči v potrditev naslednji  
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SKLEP:  

 

Sprejme se dopolnitev Načrta pridobivanja nepremičnega premoženja Mestne občine Kranj za leto 2024. 

 
Sprejeto soglasno (27 PRISOTNIH: 27 ZA). 

 

 
F. Predlog za prerazporeditev sredstev na obstoječi in novi NRP 

Uvodno poročilo je podal Brane Šimenc, vodja Urada za projekte.   

 

Stališča komisij:  

 
Komisija za finance in premoženjska vprašanja:  
Komisija za finance in premoženjska vprašanja se je seznanila s predlaganimi prerazporeditvami sredstev in se z 
njimi tudi strinja. 

V razpravi so sodelovali: Irena Dolenc, Bojan Homan, Janez Černe, Matjaž Rakovec, Vlasta Sagadin, dr. Andreja 

Valič Zver, mag. Igor Velov.  

 

Po končani razpravi je dal predsedujoči, župan Matjaž Rakovec v potrditev naslednji  

 

SKLEP:  

 

Sredstva v skupni višini 570.000 EUR se prerazporedijo kot sledi: 

 iz NRP 40621080 Ureditev Kanjona Kokre, PP 231010 Komunalna dejavnost, podkonta 420500 Investicijsko 

vzdrževanje in izboljšave v višini 224.380 EUR in podkonta  420401 Novogradnje v višini 139.306 EUR, v 

skupni višini 363.686 EUR; 

 iz NRP 40724001 Nakup zemljišč Mavčiče, PP 121001 Investicije in investicijski transfer, podkonta 420600 

Nakup zemljišč v skupni višini 206.314 EUR; 

 na NRP 40621033 Dokončanje Bleiweisovega parka, PP 231087 Zelene površine, otroška igrišča-investicije, 

podkonto  420600 Nakup zemljišč v višini 460.200 EUR, podkonto 420400 Priprava zemljišča v višini 95.000 

EUR, podkonto 420804 Načrti in druga projektna dokumentacija v višini 13.000 EUR in podkonto 420801 

Investicijski nadzor v višini 1.800 EUR, v skupni višini 570.000 EUR. 

 
Sprejeto soglasno (29 PRISOTNIH: 29 ZA). 

 

4. ZAKLJUČNI RAČUN PRORAČUNA MESTNE OBČINE KRANJ ZA L. 2023 

 

Uvodno poročilo je podal Mirko Tavčar, vodja Sektorja za finance in splošne zadeve.  

 

Stališča komisij:  

 

Komisija za finance in premoženjska vprašanja:  
Komisija za finance in premoženjska vprašanja se je seznanila z vsebino predlaganega Zaključnega računa 
proračuna Mestne občine Kranj za leto 2023. 
 
Statutarno pravna komisija:  
Statutarno pravna komisija s pravnega vidika nima pripomb k predlaganemu besedilu.   
 

Komisija za kulturo in šport:  
Komisija se je seznanila z zaključnim računom proračuna Mestne občine Kranj za leto 2023. 
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Komisija za stanovanjske zadeve:  

Komisija se je z gradivom seznanila in ga v okviru svojih pristojnosti podpira. 

 

Komisija za socialne dejavnosti, zdravstvo in šolstvo: 
Komisija se je seznanila z Zaključnim računom proračuna Mestne občine Kranj za leto 2023. 
 

Po krajši razpravi, v kateri so sodelovali: mag. Igor Velov, Mirko Tavčar, Bojan Homan in Matjaž Rakovec, je dal 
predsedujoči v potrditev naslednje  
 
SKLEPE:  
 
1. Sprejme se Zaključni račun proračuna Mestne občine Kranj za leto 2023. 
2. Svet Mestne občine Kranj seje seznanil s poročilom o realizaciji letnega načrta pridobivanja nepremičnega 
premoženja Mestne občine Kranj za leto 2023. 
3. Svet Mestne občine Kranj seje seznanil s poročilom o realizaciji letnega načrta razpolaganja z nepremičnim 
premoženjem Mestne občine Kranj za leto 2023. 
4. Svet Mestne občine Kranj se je seznanil s poročilom o realizaciji letnega programa prodaje občinskega 
finančnega premoženja Mestne občine Kranj za leto 2023 
5. Svet Mestne občine Kranj se je seznanil s poročilom o realizaciji načrta razpolaganja s premičnim premoženjem 
Mestne občine Kranj za leto 2023 
6. Svet Mestne občine Kranj seje seznanil s poročilom o realizaciji kadrovskega načrta Mestne občine Kranj za 
leto 2023. 

 
Sprejeto soglasno (30 PRISOTNIH: 30 ZA). 

 

 

5. ODLOK O SOFINANCIRANJU OBNOVE NEPREMIČNE KULTURNE DEDIŠČINE V MESTNI OBČINI KRANJ – PRVA 

OBRAVNAVA 

 

Uvodno poročilo je podala Nika Rovšek, vodja Skupne Službe varstva okolja 

 

Stališča komisij:  

 
Komisija za finance in premoženjska vprašanja:  
Komisija za finance in premoženjska vprašanja se je seznanila z vsebino predlaganega Odloka o sofinanciranju 
obnove nepremične kulturne dediščine v Mestni občini Kranj  - prva obravnava. 
 
Statutarno pravna komisija:  
Komisija je soglasno (5 ZA) sprejela  naslednje PRIPOMBE: 

- v 4. točki 2. člena naj uprava pojasni ali so stroški za izvedbo prijavljene vsebine vključeni v finančno 
zaokroženo celoto oziroma naj se v drugem stavku beseda »in« nadomesti z besedo »ki«,  

-  5. člen: uprava naj pojasni ali so definicije povzete po uredbi, 
- v prvem stavku 1. odstavka 10 člena naj se za besedo »razpisa« postavi pika, ostalo besedilo pa črta, 
- v 3. odstavku 11. člena naj se beseda »petega« nadomesti z besedo »četrtega«, 
- v 14. členu naj se zapiše da je v primeru neodločenega glasovanja, glas predsednika odločujoč, 
- v 2. odstavku  15. člena naj se črta besedilo »Vlogi morajo biti obvezno priloženi naslednji dokumenti« 

nadomesti z besedilom »Vloga obsega obvezno priložene dokumente, v zadnji alinejo pa se črta 
besedilo »v EUR«, 

- v 16. členu naj uprava pojasni ali je pravilno, da sklep izda direktor mestne uprave, 
- k 4. alineji 20. člena naj uprava pojasni pomen. 

 
Komisija za kulturo in šport:  

Komisija se je seznanila z Odlokom o sofinanciranju obnove nepremične kulturne dediščine v Mestni občini Kranj 

– prva obravnava. 
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Komisija za okolje, prostor in komunalno infrastrukturo: 

Komisija se je seznanila z Odlokom o sofinanciranju obnove nepremične kulturne dediščine v Mestni občini 

Kranj  - prva obravnava. 

V razpravi so sodelovali: Saša Kristan, Nika Rovšek, Vlasta Sagadin, mag. Igor Velov, dr. Andreja Valič Zver, Bojan 

Homan in Vlasta Sagadin.  

 

Po končani razpravi je dal predsedujoči, župan Matjaž Rakovec v potrditev naslednji  

 

SKLEP:  

 

Sprejme se Odlok o sofinanciranju obnove nepremične kulturne dediščine v Mestni občini Kranj za obdobje 2024 

– 2028 v prvi obravnavi.  
 

Sprejeto soglasno (30 PRISOTNIH: 30 ZA). 

 

 
6. ODLOK O SPREMEMBI ODLOKA O ODVAJANJU IN ČIŠČENJU KOMUNALNE IN PADAVINSKE ODPADNE VODE 

NA OBMOČJU MESTNE OBČINE KRANJ – OSNUTEK – PREDLOG ZA SKRAJŠANI POSTOPEK 

 

Uvodno poročilo je podal Marko Čehovin, vodja Urada za gospodarske dejavnosti in promet. 

 

Stališča komisij:  

Statutarno pravna komisija:  
Statutarno pravna komisija s pravnega vidika nima pripomb k predlaganemu besedilu.   
 

Komisija za okolje, prostor in komunalno infrastrukturo: 

Komisija se je seznanila z Odlokom o spremembi Odloka o odvajanju in čiščenju komunalne in padavinske 

odpadne vode na območju Mestne občine Kranj – osnutek – predlog za skrajšani postopek. 

Razprave ni bilo, zato je dal predsedujoči na glasovanje naslednje  

 

SKLEPE:  

 

1. Sprejme se osnutek Odloka o spremembi Odloka o odvajanju in čiščenju komunalne in padavinske odpadne 
vode na območju Mestne občine Kranj.  
 

Sprejeto soglasno (30 PRISOTNIH: 30 ZA). 

 
2. Odlok o spremembi Odloka o spremembi Odloka o odvajanju in čiščenju komunalne in padavinske odpadne 
vode na območju Mestne občine Kranj se sprejme po skrajšanem postopku.  
3. Sprejme se predlog Odloka o spremembi Odloka o odvajanju in čiščenju komunalne in padavinske odpadne 
vode na območju Mestne občine Kranj.  
 

Sprejeto soglasno (29 PRISOTNIH: 29 ZA). 
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7. POTRDITEV ELABORATA O OBLIKOVANJU CENE IZVAJANJA STORITEV OBVEZNE OBČINSKE GOSPODARSKE 

JAVNE SLUŽBE ZBIRANJA ODPADNIH NAGROBNIH SVEČ NA OBMOČJU MESTNE OBČINE KRANJ, OBČIN 

JEZERSKO, PREDDVOR IN ŠENČUR 

 

Uvodno poročilo je podal Marko Čehovin, vodja Urada za gospodarske dejavnosti in promet. 

 

Stališča komisij:  

Komisija za finance in premoženjska vprašanja:  
Komisija za finance in premoženjska vprašanja se je seznanila z vsebino predlaganega Elaborata o oblikovanju 
cene izvajanja storitev obvezne občinske gospodarske javne službe zbiranja odpadnih nagrobnih sveč na območju 
Mestne občine Kranj, občin Jezersko, Preddvor in Šenčur in predlaga, da naj bo MO Kranj vzorčna občina, ki 
vzpodbuja zmanjšanje prodaje klasičnih sveč ter vzpodbuja uporabo alternativnih sveč iz naravnih materialov 
(npr. lesene, iz kamenja) ter solarne sveče.    
 

Po krajši razpravi, v kateri so sodelovali: Simona Bergant, Bojan Homan in Marko Čehovin, je dal predsedujoči, 

župan Matjaž Rakovec v potrditev naslednje  

 

SKLEPE:  

 

1. Potrdi se Elaborat o oblikovanju cene izvajanja storitev obvezne občinske gospodarske javne službe zbiranja 
odpadnih nagrobnih sveč na območju Mestne občine Kranj, občin Jezersko, Preddvor in Šenčur. 
2. Potrdi se predlagana cena v višini 381,55 brez DDV na tono prevzetih sveč. 
3. Cena stopi v veljavo, potem, ko jo potrdijo vse občine podpisnice. 
 
Sprejeto z večino glasov (27 PRISOTNIH: 26 ZA, 0 PROTI, 1 NI GLASOVAL). 
 
 

8. PRAVILNIK O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH PRAVILNIKA O SREDSTVIH ZA DELO SVETNIŠKIH SKUPIN IN 

SAMOSTOJNIH SVETNIKOV MESTNEGA SVETA MESTNE OBČINE KRANJ – PREDLOG 

 

Uvodno poročilo je podala Katja Štruc, vodja Kabineta župana. 

 

Stališča komisij:  

Komisija za finance in premoženjska vprašanja:  
Komisija  za  finance  in  premoženjska  vprašanja   se je  seznanila  z  vsebino  predlaganega  Pravilnika o 
spremembah in dopolnitvah Pravilnika o sredstvih za delo svetniških skupin in samostojnih svetnikov Mestnega 
sveta Mestne občine Kranj – predlog in predlaga, da se svetnikom po koncu mandata omogoči odkup tehnične 
opreme in naj se pozanima, kako je to urejeno v drugih občinah.  
 
Statutarno pravna komisija:  
Statutarno pravna komisija s pravnega vidika nima pripomb k predlaganemu besedilu.   
 

V razpravi so sodelovali: Irena Dolenc, Katja Štruc, Sonja Mašić, mag. Igor Velov, Bojan Homan, Janez Černe, mag. 

Maj Fritz, Sandra Gazinkovski, Rok Harter in Zoran Stevanović.  

 

Po končani razpravi je dal predsedujoči, župan Matjaž Rakovec v potrditev naslednji  

 

SKLEP:  

 

Sprejme se Pravilnik o spremembah in dopolnitvah Pravilnika o sredstvih za delo svetniških skupin in samostojnih 

svetnikov Mestnega sveta Mestne občine Kranj 
 

Sprejeto z večino glasov (30 PRISOTNIH: 22 ZA, 8 PROTI). 
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9. POSLOVNI REZULTATI JAVNIH ZAVODOV V MESTNI OBČINI KRANJ IN REDNA DELOVNA USPEŠNOST 

RAVNATELJEV OZ. DIREKTORJEV JAVNIH ZAVODOV V LETU 2023 

 

Uvodno poročilo je podala Tanja Hrovat, vodja Urada za družbene dejavnosti.  

 

Stališča komisij:  

Komisija za finance in premoženjska vprašanja:  
Komisija  za  finance  in  premoženjska  vprašanja   se je  seznanila  s  Poslovnimi rezultati javnih zavodov v 
Mestni občini Kranj in z redno delovno uspešnostjo ravnateljev oz. direktorjev javnih zavodov v letu 2023. 
 
Komisija za kulturo in šport:  
Komisija se je seznanila s poslovnimi rezultati javnih zavodov v Mestni občini Kranj in redno delovno uspešnostjo 

ravnateljev oz. direktorjev javnih zavodov v letu 2023. 

 

Komisija za socialne dejavnosti, zdravstvo in šolstvo: 
Komisija se je seznanila s poslovnimi rezultati javnih zavodov v Mestni občini Kranj in redno delovno uspešnostjo 
ravnateljev oz. direktorjev javnih zavodov v letu 2023. 
 

Razprave ni bilo, zato je dal predsedujoči, župan Matjaž Rakovec v potrditev naslednje 

 

SKLEPE:  

 

1. Mestni svet Mestne občine Kranj se je seznanil s poslovnimi rezultati javnih zavodov v letu 2023, katerih 
ustanovitelj oz. soustanovitelj je Mestna občina Kranj. 

2. Mestni svet Mestne občine Kranj soglaša s predlagano razporeditvijo presežkov prihodkov nad odhodki v 
letu 2023 v javnih zavodih: Prešernovo gledališče Kranj v višini 14.728 €, Mestna knjižnica Kranj v višini 
12.714,19 €, Kranjski vrtci v višini 3.799,95 € , Glasbena šola Kranj v višini 31.572 €, Zavod za turizem in 
kulturo Kranj v višini  99.839 € in Gasilsko reševalna služba Kranj v višini 28.688 €, Ljudska univerza Kranj v 
višini 46.930 € ter Zavod za šport v višini 179.323 €. 

3. Mestni svet Mestne občine Kranj soglaša s predlaganim kritjem presežka odhodkov nad prihodki Lokalne 
energetske agencije Gorenjske v višini 15.482 €. 

4. Mestni svet Mestne občine Kranj soglaša, da se pri OŠ Orehek Kranj presežek odhodkov nad prihodki iz leta 
2022 v višini 17.350 € pokrije s presežkom prihodkov nad odhodki iz leta 2023 v višini 11.277 €, medtem ko 
se preostala nepokrita razlika v znesku 6.073 € pokrije še s predvidenim presežkom prihodkov nad odhodki 
iz leta 2024. 

5. Mestni svet Mestne občine Kranj se je seznanil s predlagano redno delovno uspešnostjo za obdobje januar - 
december 2023 direktorice javnega zavoda Gorenjske lekarne in direktorice Mestne knjižnice Kranj. 

6. Mestni svet Mestne občine Kranj soglaša s predlagano redno delovno uspešnostjo za obdobje januar - 
december 2023, in sicer: 
- za ravnatelje: Kranjskih vrtcev, OŠ Franceta Prešerna Kranj, OŠ Simona Jenka Kranj, OŠ Janeza Puharja Kranj 
– Center, OŠ Stražišče Kranj, OŠ Orehek Kranj, OŠ Predoslje Kranj, OŠ Staneta Žagarja Kranj, OŠ Jakoba Aljaža 
Kranj, OŠ Matije Čopa Kranj, OŠ Helene Puhar Kranj, 
-za direktorje javnih zavodov: Osnovno zdravstvo Gorenjske, Prešernovo gledališče Kranj,  Ljudska univerza 
Kranj, Glasbena šola Kranj,  Zavod za turizem in kulturo Kranj in Lokalna energetska agencija Gorenjske.  

7. Mestni svet določi najvišji skupni obseg sredstev za redno delovno uspešnost direktorja Gasilsko reševalne 
službe Kranj v letu 2023 v višini 5 % letnih sredstev za osnovno plače direktorja. Direktorju Gasilsko reševalne 
službe Kranj se za obdobje od 1. 1. 2023 do 31. 12. 2023 izplača del plače za redno delovno uspešnost v višini 
5% letnih sredstev za osnovno plačo direktorja. Mestni svet določi najvišji skupni obseg sredstev za redno 
delovno uspešnost direktorice Gorenjskega muzeja Kranj v letu 2023 v višini 4 % letnih sredstev za osnovno 
plačo direktorice. Direktorici Gorenjskega muzeja Kranj se za obdobje od 1. 1. 2023 do 31. 12. 2023 izplača 
del plače za redno delovno uspešnost v višini 4% letnih sredstev za osnovno plačo direktorice.   

 
Sprejeto z večino glasov (21 PRISOTNIH: 20 ZA, 0 PROTI, 1 NI GLASOVAL). 
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10. POROČILO O DELU LOKALNE AKCIJSKE SKUPINE ZA PREPREČEVANJE ZLORABE DROG V MESTNI OBČINI 

KRANJ ZA LETO 2023 

 

Uvodno poročilo je podala Tanja Hrovat, vodja Urada za družbene dejavnosti.  

 

Stališče komisije:  

Komisija za socialne dejavnosti, zdravstvo in šolstvo: 
Komisija se je seznanila s Poročilom o delu Lokalne akcijske skupine za preprečevanje zlorabe drog v Mestni občini 
Kranj za leto 2023. 
 

Po krajši razpravi, v kateri so sodelovali: Rok Igličar, dr. Andreja Valič Zver in Tanja Hrovat, je dal predsedujoči, 

župan Matjaž Rakovec na glasovanje naslednji  

 

SKLEP:  

 

Mestni svet Mestne občine Kranj se je seznanil s poročilom o delu LAS za preprečevanje zlorabe drog v Mestni 

občini Kranj za leto 2023. 
 

Sprejeto soglasno (27 PRISOTNIH: 27 ZA). 
 

 

11. POROČILO O IZVAJANJU AKCIJSKEGA NAČRTA »OBČINA PO MERI INVALIDOV« V MESTNI OBČINI KRANJ V 

LETU 2023 

 

Uvodno poročilo je podala Tanja Hrovat, vodja Urada za družbene dejavnosti.  

 

Stališče komisije:  

Komisija za socialne dejavnosti, zdravstvo in šolstvo: 
Komisija se je seznanila s Poročilom o izvajanju akcijskega načrta »Občina po meri invalidov« v Mestni občini 
Kranj v letu 2023. 
 

Po krajši razpravi, v kateri sta sodelovala Irena Dolenc in mag. Igor Velov, je dal predsedujoči, župan Matjaž 

Rakovec na glasovanje naslednji  

 

SKLEP:  

 

Mestni svet Mestne občine Kranj sprejme Poročilo o izvajanju akcijskega načrta »Občina po meri invalidov« v 

Mestni občini Kranj v letu 2023. 
 

Sprejeto soglasno (27 PRISOTNIH: 27 ZA). 
 

 

12. VPRAŠANJA, PREDLOGI IN POBUDE ČLANOV MESTNEGA SVETA 

 

1. Dr. Andreja Valič Zver:  

- Opozorila je, da bi bilo prav, da bi vse mestne svetnice in svetniki dobivali vabila na dogodke, ker jih pač občina 

financira. To velja tako za kulturne dogodke, kot tudi za športne dogodke.  

- V mesto je prišel poljski predsednik Duda. Poljska je ena največjih evropskih držav. Odkrili so spomenik. 

Spodobilo bi se, da mestni svetniki dobivajo vabila na take dogodke. Zmotilo jo je, da na dogodku ni bilo slovenske 

predsednice in meni, da je bil poljski predsednik malo ponižan s tem, ko je govoril predsedničin mož, ki ga nihče 

nikoli nikdar ni izvolil.  
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- Tretja zadeva: prosila je, če se lahko na Župančičevi ulici narišejo kolesarske steze, ker ko se pelje na tržnico je 

tam zelo nevarno vse skupaj: parkirišče ob cesti, ogromno kolesarjev, otrok, mladine in tako naprej pa brez 

kolesarske steze. Govori o delu ceste nasproti parkirišča na Hujah.  

 

Župan Matjaž Rakovec se je iskreno opravičil za napako pri vabljenju svetnic in svetnikov na dogodek odkritje 

poljskega spomenika. Kar se tiče ostalih športnih dogodkov, so vabila stvar posameznih športnih društev. Občina 

jim bo posredovala naslove svetnic in svetnikov, da jih lahko dajo na listo in bodo povabljeni. Glede govora moža 

predsednice RS, je stvar državnega protokola.   

 

Marko Čehovin, vodja Urada za gospodarske dejavnosti in promet, je glede kolesarske steze na Župančičevi ulici 

povedal, da je projekt že v končni fazi izdelave. Predvideva se gradnja rondoja na ulici, se prav med Likozarjevo 

in Ulici Rudija Šelige. Tam bo rondo umeščen, ker je zelo smiselno zaradi omejevanja hitrosti. V okviru tega 

projekta je predviden manjši rondo na križišču za Cesto talcev, vse do vhoda v mestno jedro tudi kolesarska steza. 

Projekt nameravajo prijaviti na sofinanciranje na javni razpis za ukrepe trajnostne mobilnosti.  

 

 

2. Irena Dolenc:  

- Starši in devetošolci so letos pričakovali, da bodo lahko v Kranju vpisal svoje otroke v programe zdravstvene 

nege. Občinska uprava s Tanjo Hrovat na čelu se je zelo uspešno podala na pogovore z ministrstvom, vse je šlo v 

pravo smer, tudi šolski center se je bil pripravljen vključiti, da doda te nove programe izobraževanja. Vsi so 

pričakovali vpis v šolskem letu 2024/2025. Socialne delavke, ki svetujejo devetošolcem, so novopridobljene 

programe zelo pozitivno sprejele, ker interes je bil na strani devetošolcev. To pomeni, želeli so se vpisovati tako 

v srednje strokovno izobraževanje, ki se zaključi s poklicno maturo, kot v triletni poklicni program, celo pogovori 

so stekli za dvoletno nižje poklicno izobraževanje. Zdaj se vsi sprašujejo, kje se je zataknilo, kdo je tista pomembna 

oseba, ki je to ustavila, torej, ko se je objavil razpis, so bili brisani vsi trije obljubljeni srednješolski programi za 

Kranj. Kdo je bil tisti, ki je posredoval? Predlagala je, da gredo letos bistveno prej v to zadevo. To pomeni: Kranj 

in okolica Kranja resnično potrebuje te kadre. To so zelo iskani kadri za vse zdravstvene domove, za vse domove 

za starostnike, za pomoč pri negi na domu, za bolnišnico na Golniku, porodnišnico in regijsko bolnišnico v Kranju. 

Kadrov ni, starši pa vpisujejo otroke v šole, ki so v Kranju.  Predlagala je, da ti pogovori stečejo prej, za uvrstitev 

teh treh programov v šolsko leto 25/26.  

- Kranj je občina, ki je zgled mnogim občinam pri vključevanju lokalne pridelane hrane v javne ustanove. Še več 

bi lahko storili za promocijo lokalno pridelane hrane, kajti ves čas se spodbuja v Kranju trajnost in lokalno 

pridelana hrana je trajnostna z več vidikov: ni dolgih dobavnih poti, ni prevozov, manj ogljičnega odtisa. V 

Sloveniji pridelana hrana je  bolj zdrava, ker je manj fitofosfatov. V zadnjih letih je precej kmetij postavilo 

avtomate. Za mnoge avtomate žal niti ne vedo ali pa izvedo po naključju, ko se peljejo po neki ulici in vidijo nov 

avtomat. V stranki Nova Slovenija se je porodila ideja, da bi bil zelo koristen zemljevid teh postavljenih 

avtomatov. Vsi želijo spodbujati nakup lokalno pridelane hrane. Podala je predlog, a se na spletni strani Mestne 

občine Kranj med ponujenimi izbirami na prvi strani ikona "Kranj moje mesto" doda nov zavihek "kupujem 

lokalno". Zavihek naj vsebuje ponujene izbire oz. možnosti: "lokacije avtomatov lokalno pridelane hrane", 

"lokacije kmetij, kjer lahko kupimo lokalno pridelano hrano",  "tržnice z lokalno pridelano hrano" in še: "gostišča 

z lokalno pridelano hrano". Verjame, da s tako promocijo lahko naredijo veliko na področju turizma in še en korak 

več k trajnosti v Kranju. 
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Župan Matjaž Rakovec, je pohvalil predlog svetnice Irene Dolenc. Občina dela nov program, kjer bo ta lokalna 

pridelana hrana na voljo ne samo vrtcem, osnovnim šolam in pa domu za upokojence, ampak tudi fizičnim 

osebam z možnostjo dobave. Računa, da se bo ta program vpeljal septembra. V Mestni občini Kranj so daleč pred 

vsemi v Sloveniji. Cela Slovenija je pod 20 odstotki, v Kranju imajo čez 40 % lokalno pridelane hrane že na 

jedilniku. Te avtomate bodo vključili v Smart Kranj.  

Več o prvem vprašanju bo povedala Tanja Hrovat. Tudi sam je bil na pogajanjih za nove šolske programe 

zdravstvene nege v Kranju. Pridobili so pozitivna soglasja Ministrstva za solidarno prihodnost in  Ministrstva za 

zdravje, ne pa od Ministrstva za šolstvo. Na tem bodo poskušali več narediti.  

 

Tanja Hrovat, vodja Urada za družbene dejavnosti, je dopolnila, da imajo jutri sestanek s Šolskim centrom Kranj 

z gospo Nado Šmid, ki pripravlja vlogo za ta dva programa. Že jutri začenjajo s ponovno kandidaturo in verjame, 

da bodo res s podporo obeh ministrstev, ko jih je župan omenil, letos uspešni.  Upa, da bodo na Jesenicah 

prepoznali, da Gorenjska in Kranj potrebuje več kadra zdravstvene nege, kot jih lahko izučijo na Jesenicah.  

 

 

3. Saša Kristan:  

- Po skrbnem pregledu spletne strani CeKR ni nikjer našla objavljenega cenika, čeprav v 6. točki piše, da MOK 

lahko določi, da so imetniki CeKR kartice, ki imajo stalno prebivališče na območju Mestne občine Kranj oproščeni 

plačila stroškov. Zanima jo, kje najde ta cenik. 

- Svetnice in svetnike so 9. aprila pozvali k naročilu te kartice. Zanima jo, ali je to pač samo neka PR poteza 

oziroma, kaj to pomeni glede splošnih pogojev poslovanja? Zanima jo tudi, kako da občina podpira neko banko? 

-  Marca je mestni svet dobil poziv za dopisno sejo, in sicer o glasovanju in potrjevanju za lokacijo regijske 

bolnišnice. Zanima jo, koliko daleč je zdaj to, ali bodo končno že izvedeli, na kateri lokaciji bo ta bolnica.  

- Občina je odkupila ledeno dvorano. Pri ledeni dvorani se nahaja zelo obiskan gostinski lokal. Vprašala je, ali je 

tudi občina lastnica tega lokala, kolikšna je najemnina in kakšen je promet? 

- Ljudi zanima, kako je z otvoritvijo mosta čez Savo. Zdaj se to že toliko časa vleče in so zelo nestrpni. Cesta na 

Gorenjo Savo je zelo obremenjena in tudi poškodovana. Promet je grozen in danes, ko se je peljala na sejo, ni 

videla na mostu prav nobenega delavca. Vprašala je, ali se kaj dela?   

- Iz Delavske ceste oziroma s Trojarjeve ulice, ki pripelješ dol na Delavsko cesto, so na obeh straneh zelo visoke 

žive meje. Vozniki morajo zapeljati na sredo ceste, da sploh vidijo levo in desno. Predlagala je, da se lastnikom 

živih mej pove, koliko so lahko visoke, da voznikom ne zastirajo pogleda in omogočajo varen promet.  

- Glede na županovo potovanje na Japonsko jo je zanimalo, če je kakšen odziv, ali bodo Japonci investirali kaj v 

Sloveniji v gospodarstvo, ker imajo to visoko tehnologijo.  
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Rok Harter, namestnik vodje Urada za razvoj in pametno skupnost, je povedal, da so cenik sprejeli na prejšnji seji 

mestnega sveta. Strošek za občane za uporabo kartice CeKR je brezplačen. Cenik v splošnih pogojih se sklicuje 

samo zato, ker občina Kranj v nadaljevanju želi ponuditi CeKR tudi neobčanom, ne želi pa financirati neobčanom 

Kranja te infrastrukture. Vsaka sprememba splošnih pogojev terja dva meseca prehodnega roka. NLB je v tem 

primeru samo izvajalec neke  storitve, ki jo je naročila in skupaj razvila z izvajalcem Mestna občina Kranj. Občina 

promovira to kartico in iskreno verjame, da je CeKR kranjski produkt, produkt Mestne občine Kranj in s tem ne 

postanete, ne občani, ne kdo drug komitent NLB-ja. Tudi transakcijskega računa se na imetnika CeKR kartice ne 

odpre, je pa plačilni v ozadju, zaradi storitve, ki jo banka vrši za namene Mestne občine Kranj.  

 

Župan Matjaž Rakovec je povedal, da bo mestni svet sprejemal cenik za neobčane Kranja.  

Glede regijske bolnišnice odločitev še vedno ni sprejeta. Nekako je rečeno, da naj bi bila odločitev v tem mesec 

sprejeta. Podali in zbrali so ogromno enih podpor, tudi ostalih občin, gorenjskih in ljubljanskih do posameznih 

ministrstev, predvsem je v Kranju populacija največja.  

 

Tanja Hrovat, vodja Urada za družbene dejavnosti, je povedala, da je Zavod za šport preko razpisa ponudil 

najemnikom in zainteresiranim, tako lokal pri ledni dvorani kot tudi na pokritem olimpijskem bazenu in letnem 

kopališču ter Gibigibu. Skladno z 19. členom ustanovitvenega akta mora k oddaji v najem športne infrastrukture, 

s katero zavod upravlja, soglasje podati Mestna občina Kranj. V prihodnjih dneh bo zavod zaprosil občino za 

mnenje pred sklenitvijo pogodb, tako da postopek je v teku in bo v kratkem času zaključen. 

Glede sklica dopisne seje je pojasnila, da so s sprejetimi sklepi oz. prizadevanjem Mestne občine Kranj dopolnili 

pripravljavce dokumentacije, ki ga je naročilo ministrstvo.  

 

Matjaž Rakovec, župan Mestne občine Kranj, je povedal, da se bo most čez Savo zaključil do konca maja. Delavcev 

ni, ker se postavljajo temelji za nadvoz oz. podvoz proti Iskri. Ko bodo temelji pripravljeni, se bo čez postavila 

plošča, da bo most  prevozen.  

Glede obiska Japonske, gre za sodelovanje z japonskim mestom Fukui in z japonsko gospodarsko zbornico 

oziroma njihovo ambasado. Poteka sodelovanje z osnovnimi šolami, kar je pa ključnega pomena, smo pa v 

konzorciju, ki skupaj z japonsko ambasado pri postavitvi vodikove polnilnice tukajle v Kranju. To bi bil projekt, ki 

bi bil financiran s strani Japonske – posebnega programa, ki se imenuje Nedo.  

 

 

4. Sonja Mašić:  

- Zakon o dolgotrajni oskrbi je bil sprejet 11. 1. 2022. Glede na zakon bi Mestna občina morala ustanoviti nek 

zavod, ki bi se ukvarjal s pomočjo na domu, skrbi za starejše, medgeneracijskim sodelovanjem in tako dalje. 

Zanimalo jo je, kdaj bo kakšen razpis za ustanovitev samega zavoda, kako daleč so, ali ga bomo ustanovili ali ga 

ne bomo, ker odločbe so ljudje že dobili in v bistvu sploh ne vejo več, kaj pomenijo, ker se ničesar naprej ne odvija 

in se ne obvešča, kaj se dogaja na tej osnovi. 

- Seznanjena je, da bo v naselju Iskrica tudi trgovina Lidl. Vedo, kakšno stanje je na v celotni soseski Planina glede 

parkirišč. Parkirnih mest ne bo dovolj, z novo gradnjo bodo ogrožena že obstoječa parkirna mesta 

Zanima jo, kako bodo to reševali, kakšna politika se izvaja v današnji dobi, da ni zagotovljeno dovolj parkirnih 

mest za stanovanja, ki se gradijo in za trgovine. 

- Zanima jo revizija poslovanja od leta 2018 do leta 2024. Koliko rednih in izrednih revizij je opravil nadzorni odbor 

v tem obdobju? Koliko revizij je bilo opravljenih v tem obdobju s strani naše notranje revizijske službe, redno.  
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Tanja Hrovat, vodja Urada za družbene dejavnosti, je povedala, da je Zakon o dolgotrajni oskrbi v veljavi, v 

funkcijo pa stopi s 1. 7. 2025. Občine so zavezane oziroma jim je država naložila dodatne obveznosti, da se bodisi 

eden od obstoječih zavodov registrira za opravljanje te dejavnosti, v nasprotnem primeru pa moramo v 

ustanovitev lastnega zavoda. V Kranju trenutno pomoč družini na domu izvaja Dom upokojencev Kranj, ki se ni 

bil pripravljen registrirati za te dodatne naloge, ki jih pač prinaša zakon o dolgotrajni oskrbi. Pripravljen je osnutek 

odloka, ki bo posredovan mestnemu svetu v sprejem najkasneje  septembra. Plan je, da v tem smislu načrtujejo 

naslednje korake, da bi predvidoma s februarjem ali marcem zaposlili direktorja tega novega zavoda. Do 

zakonskega roka bodo vsekakor vzpostavili zavod in tudi obstoječo pomoč na domu iz Doma upokojencev Kranj 

prenesli na nov zavod. 

 

Župan Matjaž Rakovec, je povedal, da so v zvezi s Kranjsko iskrico sprejeli OPPN , kjer je določeno 1,5 parkirnega 

mesta na stanovanje. Za trgovine so posebni standardi, kjer je število parkirnih mest odvisno od velikosti trgovine. 

Na parkirišču Planina jug je še ogromno prostora. Nasproti pokopališča bo novih 60 parkirnih mest.  

 

 

5. Rok Igličar:  

- Zanima ga, zakaj na spletni strani Mestne občine Kranj ne deluje zavihek »lokacije radarjev«. 

- Na začetku seje je bil omenjen most pri nekdanji tovarni Planika. Prosil je za pojasnila,  kakšno je konkretno 

dejansko stanje in kakšna je prihodnost.  

- Vprašal je, kakšna je časovnica obravnave Občinskega prostorskega načrta na mestnem svetu.  

 

Marko Čehovin, vodja Urada za gospodarske dejavnosti in promet, je preveril in povedal, da zavihek »lokacije 

radarjev« deluje. Ravno kar pa so objavili tudi lokacije pitnikov. Mestna občina Kranj ima evidentiranih 20 

pitnikov.  

 

Župan Matjaž Rakovec je povedal, da imajo gradbeno dovoljenje za most pri Planiki in pripravlja se dokumentacija 

za razpis. Pogoji OPPN-ja so, da se mora star most podreti. Pridobivajo se evropska sredstva za mobilnost kot udi 

sredstva iz poplav za prestavitev tega glavnega kanalizacijskega voda. Če bo po sreči, bodo do poletja lahko izbrali 

izvajalci. Področje je tam omejeno zaradi drsta sulca. Okno je tako odprto  od prvega maja do konca novembra, 

tako da bodo poskušali še pred zaprtjem tega okna postaviti nosilne stebre, da potem lahko delajo naprej. Ta 

most bo meter in pol višji od obstoječega in morajo zapeljati vso cesto do križišča s te Savske ceste, kjer bo 

semaforsko križišče. Treba je narediti še nasip, skratka vrsto dejavnikov, ampak bistveno je to, da bo Kranj potem 

dobil tudi nova neprofitna stanovanja.  

 

Nika Rovšek, vodja Skupne službe varstva okolja, je povedala, da je bil poleti javno razgrnjen OPN. Zakon pa 

naroča, da morajo razgrniti tudi usklajeno okoljsko poročilo. Od poletja so se večkrat usklajevali z Zavodom za 

varstvo narave in varstvo kulturne dediščine. Na njihove usmeritve so pripravili stališča do okoli 400 pripomb, ki 

so bile podane na javni razgrnitvi. Pričakujejo, da bodo v tem mesecu uspeli predati  na Ministrstvo za prostor 

celotno gradivo, ki bo postopkovno zaprosilo spet naravo in kulturo, da potrdi okoljsko poročilo. Če bodo uspešni, 

bodo to lahko razgrnili. Vsebine na drugih področjih so že toliko usklajene, da računajo hitreje pridobivati končna 

mnenja 25 soglasodajalcev na ministrstvih.  

 

 

6. Nataša Jenkole: 

- Uporabno dovoljenje mostu čez reko Kokro. Izhajajoč iz vsebine odgovora, prejetega na osnovi podanega 

vprašanja na 11. seji sveta MOK je razumeti, da most čez reko Kokro ob gostišču Arvaj nima uporabnega 

dovoljenja. Na osnovi tega dejstva je podala vprašanje, ali ima MOK realen namen odpraviti nepravilnosti, zaradi 

katerih je most brez uporabnega dovoljenja in v kakšnem datumskem roku?  
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- Park slovenske himne v Kranju. Park slovenske himne v Kranju žal ne odraža pomena in vrednote, ki jo himna 

Slovenije simbolizira. V parku manjkajo predstavitvene table, ki bi celostno predstavile vsebino slovenske himne 

ter nje zgodovinski izvor na način, ki bi bil razumljiv obiskovalcem parka, tako domačim kot tudi tujim. V parku je 

obstoječa predstavitvena tabla premajhna, skoraj nezaznavna in s tehniko vgraviranih črk nečitljiva, predvsem v 

slabem in deževnem vremenu. Ob drogovih evropske in slovenske zastave manjka na drogu zastava mesta Kranja, 

napis Park slovenske himne na zunanjem robu marmornate klopi je nečitljiv in neprepoznaven. Prosila za odgovor 

do naslednje seje.  

 

 

7. Jure Bohinec:  

- Kot predsednik Sveta Gorenjskega muzeja je izpostavil obnovo mestne hiše, ki je zrcalo mesta in meščanov. Čas 

je, da se aktivnosti glede obnove mestne hiše občutno povečajo. Priganja jih evropska direktiva glede dostopnosti 

za vse, se pravi potrebujejo dvigalo. Gorenjski muzej je pripravil vsebinski načrt, kaj se lahko poleg razstav še 

dogaja. Inštalacije so seveda dotrajane. Tako bo potrebno v prihodnjem proračunu zagotoviti sredstva vsaj za 

projektni načrt, če ne še za kaj več. Bo zadovoljen, če se bo sanacija vršila po terminskem planu v štirih, petih 

letih.  

- Vprašal je, kako se bo rešilo vprašanje parkiranja na Stražišču, ali se naj uvede dovolilnica, kot je rešeno ponekod 

na Zlatem polju. V Stražišču bo kmalu na novo odprt blok, bivši samski dom, kjer so sicer varovana stanovanja, 

vendar je parkirnih mest realno premalo. Edino javno brezplačno parkirišče je pred trgovino in šolo, to je v bližini, 

pa že zdaj je zapolnjeno nekako na 90 %, in to po večini z gospodarskimi vozili, kombiji in podobno. Ali se razmišlja 

o plačevanju, modri črti, dve uri brezplačno?  

- Izrazil je zadovoljstvo, da je v mesto prišla nova restavracija oziroma picerija, ki na prvi vtis odlično dela. Še 

posebej, ker s koncem aprila se poslavlja trenutna najemnica gostilne Kot. V mestu, na Prešernovi ulici pa je s 

postavitvijo miz zunaj pred restavracijo 400 Gradi, nastal precej zožen pas za pešce. Na sredi je še svetilka, proti 

koncu pa se nasproti pojavijo še betonska korita na strani hotela Actum. Pas je širok precej manj kot 3,5 m kot v 

odloku za intervencijske poti. Prosil je, da se preveri širino teh pasov, in se bolj jasno določi, do kam lahko gostinci 

postavljajo svoje mize in stole, da bo interventni pas širok 3,5 metrov. Še bolje bi bilo, da se zarišejo.  

- Kranjski orel na vrhu spomenika vodnjaka na Glavnem trgu je ali zelo umazan ali ga je načela rja. Predlagal, da 

se ga restavrira, obnovi. Enako tudi tlak vodnjak, decembra so potekale sanacije. Zdaj pa spet veselo klopoče.  

 

 

8. Mag. Igor Velov:  

- Podal je pobudo. Pobuda nima finančnih posledic in se nanaša na uradni Facebook profil Mestne občine Kranj. 

Tam je predstavljeno neko mnenje. To so naredili, to bodo naredili, to je dobro. Marsikdo od njih ima drugačno 

mnenje, je tudi drugače glasoval pa ne more tega tam napisati ali povedati. Verjame, da je namen vseh, da se 

razvije zdrava debata, zato je prav, da je možno komentirat. Nenazadnje, gre za občinski FB profil, za vse naše 

občanke in občane, ki so jih volili. Neljube situacije se lahko sproti rešujejo in če bodo tako hude, se lahko 

spremeni. Daje pobudo, da se najkasneje do naslednje redne seje Mestnega sveta Mestne občine Kranj vzpostavi 

možnost komentiranja pod objavami uradnega Facebook profila Mestne občine Kranj. Hvala.  

 

Razprave ni bilo, zato je dal predsedujoči, župan Matjaž Rakovec v potrditev naslednji  

 

SKLEP:  

 

Uprava Mestne občine Kranj naj najkasneje do naslednje redne seje zagotovi možnost komentiranja na uradnem 

Facebook profilu Mestna občina Kranj.  

 

Sprejeto z večino glasov (24 PRISOTNIH: 23 ZA, 0 PROTI, 1 NI GLASOVAL). 
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9. Jure Šprajc:  

- Opozoril je na alarmantno stanje glede gostinskih ponudnikov v starem delu mesta. Zapira se gostilna Kot, 

neuradno naj bi se zaprla tudi Stara pošta.  

Župan Matjaž Rakovec je povedal dobro novico, da naj bi v bivšem Matjažu odprli gostinski lokal.  

 

Jure Šprajc:  

- Na zadnji seji je izpostavil problem, ko se peljejo iz Labor proti železnici. Na levi strani je železniški vagon iz tiste 

vaje že kar nekaj časa. Pa ni samo vagon, ampak tudi ostala nesnaga. Odgovora nisem dobil. Predvsem je 

neugledno z nekega turističnega vidika ali pa pripadnika kot lepega mesta Kranja, vidimo na desni strani lepo 

veduto starega mesta z ozadjem Karavank, na levi strani pa ne. Daje pobudo, da Mestna občina Kranj ta problem 

poda Slovenskim železnicam.  

- Opozoril je na alarmantno stanje ceste od Škofje Loke do glavnega krožišča pri Mercatorju. Gre za državno cesto, 

kjer je prvo alarmantno križišče, uvoz v tovarno Goodyear, skratka v ta savski kampus, potem priklop na glavno 

cesto iz Stražišča, mimo Qlandie, so luknje v asfaltu. Prosil je za razmislek, ne da se samo krpajo luknje, ampak 

da se na teh mrežnih razpokah odstrani asfalt in namesti novega.  

 

10. Mag. Maj Fritz:  

- Izpostavil je, da ponudnik mestnega prometa krši vozne rede, zamuja oziroma določenih avtobusov sploh ni. V 

teh mesecih je že nekaj ljudi prišlo do njega in mu povedalo, da je to postalo problematično. Enostavno po 

voznem redu bi avtobus moral priti,pa ga ni ali pa pride zelo kasneje, tako da ljudje, ki imajo kakšne obveznosti v 

mestu, zamujajo in je precej nerodna situacija. Želel je, da se s ponudnikom pogovori, kako rešiti problem.  

- V Kranju je kar nekaj štirinadstropnih stavb brez dvigal. V Evropi, pa tudi v nekaterih občinah v Sloveniji, so se 

že začeli izvajati projekti, kjer občine pomagajo pri postavitvi oziroma umestitvi dvigal v tovrstne objekte. 

Predlagal je, da občina začne o tem razmišljati, ker v desetih letih bodo gotovo morali to začeti izvajati. Prav je, 

da se na tak način poskrbi za starejše občane, ki živijo v tretjem ali četrtem nadstropju.  

Župan Matjaž Rakovec je odgovoril, da imajo posamezni bloki za investicije rezervne sklade lastnikov stanovanj, 

iz katerih bi lahko postavili dvigala v objekte.  

 

 

11. Vlasta Sagadin:  

- Ena pobuda je povezana z organiziranim zbiranjem zelenega odreza, ki ga opravijo individualne hiše. Predlagala 

je, da bi Komunali Kranj predlagali, da bi morda mesečno pobirali zeleni odrez, ker tega se res veliko nabere. To 

ne bi bilo redno, ampak bi predhodno obvestili zainteresirane.  

- v Mestni občini Kranj se je v zadnjem letu posadilo ogromno dreves, kar je pohvalno, tudi na tem področju, res 

so zeleno mesto. Ponekod so tudi zelo na gosto posajena, tako da ko se bodo krošnje  razrasle, bo kar gosta 

senca. Žal pa se nič ne premakne na mestnem pokopališču v Kranju, kjer se je požagalo nekaj dreves in so jih 

potem nadomestili z nekaj manjšimi drevesi. Občani se obračajo nanjo s prošnjo, kako je z ozelenitvijo betonske 

ograje, ki meji na Qlandijo. S tem bi se pogled na nakupovalni center nekoliko omilil in bi pokopališče postalo 

pietetni prostor. 

- V zadnjem času se na kranjskem pokopališču dogajajo zanimive stvari. Čedalje več je sprehajalcev tranzitno čez 

pokopališče,  s kužki, na kolesu, na mopedu, nekateri se hranijo in pijejo na pokopališču. Prosila je, da se vzpostavi 

malo več reda, da kakšen redar zaide na mestno pokopališče in napiše kako kazen.  
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Marko Čehovin, vodja Urada za gospodarske dejavnosti in promet, je povedal, da so v okviru akcij zasadili več kot 

1000 dreves. En začetek drevoreda pred pokopališčem in v okviru projekta, kjer bodo na eni strani delali oziroma 

nadomeščali parkirišča, preko katerih se bo delala cesta. Mimogrede gradbeno dovoljenje je že pravnomočno. 

Pred toplarno se bo izgradilo rondo in mimo tega rondoja vse ob ogradi pokopališča bo tudi v skladu z dogovorom 

z ZVKD zasajen drevored, tako da bo nek zeleni zastor, ki bo vsaj v določenem delu onemogočil pogled na 

nakupovalni center. Kar se pa tiče zasaditve znotraj so se pa večkrat pogovarjali s Komunalo Kranj, ki upravlja to 

pokopališče. Od vseh posameznikov, ki predlagajo zasaditve, bi želeli konkretne predloge lokacij zasaditve, ker 

jih ni veliko. Grobovi so tudi postavljeni precej na gosto in ni prav veliko prostora za nove zasaditve dreves.  

 

 

12. Sebastjan Gubič:  

- Izpostavil je cesto proti Kalii na Zlatem polju, ki pelje naprej proti Šolskemu centru. Veliko krajanov ga je 

ustavilo in sprašujejo, če je kakšen plan, da bi to cesto naredili varnejšo za pešce z neko primerno ureditvijo ali 

bankino. Cesta je ozka, veliko je pešcev, avtomobili prihajajo z leve in desne, pešci se umikajo proti njivam.  

 

Seja je bila  zaključena ob 20.08. 

 

 

 

 

Zapisala:  

Milena Bohinc 

        Matjaž Rakovec 

        Župan 

 


